
                  

Onderwerp: Grootschalige batterij opslag en ruimte op het stroomnet 

Groningen, 7 april 2025 

Geacht college, 

Naar aanleiding van diverse artikelen in de media in april 2025 met o.a. als titel “Toch ruimte op 
het stroomnet: deur gaat wagenwijd open voor megabatterijen” ( Nu.nl) en het door Provinciale 
Staten op 20 december 2023 vastgestelde Statenbesluit, hebben de fracties van D66 en de 
ChristenUnie onderstaande vragen. 

Als D66 en ChristenUnie vinden wij het belangrijk om alle mogelijke oplossingsrichtingen voor 
het aanpakken van netcongestie open te houden. De recente koerswijziging van TenneT — 
waarbij ruimte is gecreëerd voor grootschalige batterijopslag — laat zien dat deze techniek niet 
alleen kansrijk is, maar mogelijk ook noodzakelijk wordt om duurzame ambities in Groningen te 
kunnen blijven realiseren. 

Daarom hebben wij de volgende vragen:  

1. Hoe beoordeelt het college de recente aankondiging van TenneT dat er ruimte 
beschikbaar komt voor grootschalige batterijsystemen als oplossing voor netcongestie? 
 

2. Is het college van mening dat grootschalige batterijopslag een waardevolle bijdrage kan 
leveren aan de betrouwbaarheid en flexibiliteit van het elektriciteitsnet in Groningen? 
 

3. Hoe verhoudt het op 20 december 2023 genomen besluit om “voorlopig geen 
medewerking te verlenen aan bestemmingsplanwijzigingen voor grootschalige 
batterijopslag op ongewenste locaties” zich tot deze nieuwe ontwikkeling op nationaal 
niveau? 
 

4. Wat verstaat het college onder een 'ongewenste locatie' voor grootschalige 
batterijopslag? Zijn er ook gebieden in de provincie waar het college wellicht dergelijke 
opslag wel als passend of gewenst beschouwt? 

5. Is het onderzoek naar grootschalige batterij al afgerond? Zo nee, waarom niet? Zo ja, 
wanneer ontvangen we de nieuwe kaders voor grootschalige batterij opslag? 
 

6. Heeft het college sinds het nemen van besluit overleg gevoerd met TenneT of andere 
netbeheerders over de inzet van batterijen voor netondersteuning in Groningen? Zo ja, 



wat waren de uitkomsten van deze gesprekken? 
 

7. Is het college bereid om in het licht van de nieuwe inzichten van TenneT en de 
aanhoudende netcongestie op korte termijn beleidskaders te ontwikkelen die meer 
ruimte bieden voor grootschalige batterijopslag op geschikte locaties? 
 

8. Deelt het college de opvatting dat het van belang is om z.s.m. actief in te spelen op deze  
technologische mogelijkheden? Zo nee, waarom niet?  

 

Floor Buigel en Paula Benjamins-van Oudheusden, D66 

Frederic Geijtenbeek, ChristenUnie 

 


